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ACTA 1/2021 SESSIÓ DEL CONSELL DE LA GENT GRAN 

 

Dia: 19/04/2021 

Hora: 17h 

Lloc:  Sala de Plens de l’Ajuntament. 

 

ASSISTENTS: 

 

- Mònica Danès, Regidora de Gent Gran.  

- Laura Espinasa, Secretària del Consell de la Gent Gran. 

- Magdalena López Balasch, Presidenta de l’Esplai, Associació d’Arenys de Mar 

- Jaume Barangé Salvañà, President de la Vocalia de Jubilats. 

- Anna Pellicer, veïna d’Arenys de Mar 

 

 

ORDRE DEL DIA: 

 

1.- Aprovació de l’acta anterior. 

2.- Informació de temes de la Regidoria de Gent Gran. 

3.- Retorn de les activitats previstes per les entitats. 

4.- Precs i preguntes. 

 

 

TEMES   TRACTATS : 

 

1. Lectura i aprovació de l’acta de la sessió anterior. L’acta del 30 de novembre s’enviarà 

per correu.  

 

2. Informació de temes de la Regidoria de Gent Gran. 

- S’aclareix el tema dels Plecs de Radars. 

- S’expliquen les subvencions nominatives 2020/2021. 

- Obres a la Vocalia: Aquesta setmana hi aniran el fuster i el pintor. 

 

3. Retorn activitats previstes per les entitats.                

Es comenta que està arribant informació que no es fan activitats per gent gran al municipi: 

 

- La Vocalia farà l’assemblea dels 2 anys però no al local, està pensat demanar la 

sala Josep Maria Arnau de cara al setembre o octubre. 

 

Es pregunta quantes persones van venint, ara un10%. 

Pel que fa al Dinar dels socis, a la que es pugui és farà, però encara va per llarg. 
Es planteja posar autocars per fer activitats guiades i altres, tot i que les activitats 

s’encareixen pels preus dels autocars. 
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La regidora explica que es pot transmetre que es poden fer activitats cercant la manera, 

per exemple posant dos autocars. 

L’any passat es van anul·lar 2 excursions perquè no arribaven a 25 persones inscrites. 

 

La regidora proposa fer l’excursió igual prevista al setembre o octubre. 

      

- Pel que fa a les activitats de l’Obra Social de l’Esplai, s’obriria al setembre per 

començar l’1 d’octubre amb un format 50% presencial i telemàticament els 

lectors, com es fa amb les classes d’idiomes. Tot i que hi ha gent que és més 

aprensiva i no ve. Però s’insisteix en que està tot ventilat i es neteja. 

 

- S’informa que des de la regidoria es preveu fer un acte el 4 de juny al Teatre 

Principal de Concert de Primavera-Estiu. 

    Es disposa de l’escenari desmuntable del procés participatiu. I es parla de les mesures 

als equipaments, i s’està pendent de la nova notificació de les mesures per poder iniciar 

activitats de nou. 

 

S’informa que quan es va fer el tancament es va fer la informació des dels ajuntaments. 

Per això, s’entén que formalment s’informarà quan s’obre de nou, però s’han d’anar 

aplicant les normatives vigents. 

 

Per part de l’Esplai van facilitar la rebaixa a cincs euros la quota de soci. La Vocalia no la 

va cobrar i, l’Aula d’Extensió Universitària ha cobrat també la meitat de la quota. 

 

Les excursions han de ser més curtes de distància, quan munten excursions a Tarragona 

es perd molt de temps, millor a l’àrea metropolitana de Barcelona  

 

Per altra banda, es comenta que el dia 2 de juliol Jaume Barangé realitzarà una Exposició 

de pintures. 

 

Es proposa fer a Ràdio Arenys un programa quinzenal. S’aconsella fer una falca pel matí 

i una per la tarda. 1 cop al mes per Radars amb Música dels usuaris 

 

És passarà per correu electrònic la informació de Radars 

 

Nominatives, es pregunta d’allargar el termini d’execució. I es comenta que es lliurarà la 

sol·licitud amb el títol dels punts relacionats i que s’inclourà la possibilitat de justificar el 

5% per despeses indirectes. 

 

    

- Propostes per la programació dels actes del mes d’octubre: 

Es parla de la incertesa. Els usuaris de residències no poden sortir, i des del Consell es 

proposa deixar córrer les activitats del mes d’octubre donat que són col·lectiu de risc. 

No es poden fer les activitats. 
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Es proposta que es vagi a la ràdio a anunciar que no es farà amb representació del 

Consell. 

I informar penjant la notícia al web municipal amb l’acta al costat. 

 

 
4.- Precs i preguntes  

 

Quan és podrà obrir, i si és diu un aforament concret quan se sàpiga informar-ho. 

Les classes de l’Esplai hauran de ser un % concret i és comenta potser al gener com la 

Vocalia. I cercar la formula d’anar rotant la participació a les activitats. 

Es comenta que a la Caixa es formen cues que barren el pas i per això es demana que hi 

hagin agents cívics. 

         

 

Acords 

  

- Enviar l’acta del 30 de novembre per correu. 
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